
Vision of Honolulu Slavic Church 

The vision of Honolulu Slavic Church is the same as it is for every church that preaches the 

gospel, the good news of Jesus Christ around the world.  The reason we gather as the church is to 

bring glory to our God, as people who have been redeemed by the blood of Jesus Christ.  As a 

church, we do that is through our life together: we want to show the love of Jesus through our 

love for each other, as Jesus called us to do in the Gospel of John, 13:35.  In our fellowship 

together, we praise God in our songs and prayers, pray to God for our needs, hear God’s Word 

preached, and care for one another.  At Honolulu Slavic Church we serve together to see Jesus 

worshipped as the true King both here in Honolulu and to the ends of the earth. 

 

As a church, we do not know what we will be like in the future, since we cannot know how our 

own lives as individuals may change even tomorrow. But we are excited and thankful to see how 

God has grown us and provided for us spiritually and how He continues to bring people to His 

church so that they would hear the Gospel preached and see it lived out.  It is a blessing and a 

privilege to serve God in the heart of Honolulu with brothers and sisters of all ages, backgrounds, 

and occupations, but especially be a place of hope for the Slavic community on the island of 

Oahu, Hawaii. 

 

Видение Славянской Церкви Гонолулу 

Видение Славянской Церкви Гонолулу совпадает с видением каждой церкви, которая 

существует для того чтобы проповедовать Евангелие, добрую весть об Иисусе Христе, во 

всем мире. Причина, по которой мы собираемся вместе как церковь, состоит в том, чтобы 

принести славу нашему Богу как люди, искупленые кровью Иисуса Христа. И как 

церковь, мы стремимся проявить это в нашей жизни: мы хотим показать любовь к Иисусу 

через нашу любовь друг к другу, к чему призвал нас Иисус, как записано в Евангелии от 

Иоанна, 13:35. В нашем совместном общении, мы прославляем Бога в наших песнях и 

молитвах, возносим Богу наши нужды в молитвах, слушаем проповедуемое Слово Божие, 

и заботимся друг о друге с любовью. В Славянской Церкви Гонолулу мы служим 

вместе, чтобы превознoсить Иисуса как истиннoго Царя, здесь в Гонолулу и во всем мире. 

 

Как церковь, мы не знаем что будет в будущем, так как мы не можем знать, как наши 

собственные жизни могут измениться даже завтра. Но мы безмерно рады и благодарны 

что Бог растит нас и заботится о нас духовно и как Он продолжает приводить людей в 

церковь Бога чтобы они услышали проповедуемое Евангелие и видели как это Евангелие 

может быть осуществимо в жизни. Для нас - благословение и привилегия служить Богу 

здесь в Гонолулу с братьями и сестрами разных возрастов, из разных профессий и 

экономическиx сословий, но особенно быть местом Hадежды для славянской общины на 

острове Оаху, Гавайи. 


